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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kényszerítik rá a kerületi önkormányzatokat, 
hogy megvegyék a betöltetlen háziorvosi praxisokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A III.kerületi önkormányzat bizottsági jegyzőkönyve szerint ha az egyik kerületi betöltetlen praxist
nem sikerül betölteni, akkor azt maga a kerület vásárolja meg. Meglehetősen visszás ez az eljárás,
ugyanis így eltűnnek a statisztikákból a betöltetlen praxisok. Kérem Miniszter Urat, hogy tisztázza
az ezzel kapcsolatban felmerülő kérdéseket:

Hány esetben fordult elő országosan, hogy a betöltetlen praxist az önkormányzat megvásárolta?

Nyilvántartják-e a statisztikákban ezeket a továbbra is betöltetlen praxisokat?

Miért kényszerítik rá az önkormányzatokat a praxisok ily módon történő megvételére?


